

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

AG/DOC/5/FIN/2
6 May 1983

Special Distribution

AGRICULTURE DOCUMENTATION
INVENTORY OF NON-TARIFF MEASURES

Measures and Mechanisms Influencing Exports

FINLAND

Note by the Secretariat

A detailed description and status of measures and mechanisms influencing Finland's exports of certain agricultural products had originally been circulated in MTN/3E/DOC/5/Add.6 on 22 July 1974. Later, in documents L/4763/Add.2 dated 3 April 1979 and L/5102/Add.3/Suppl.1 dated 29 April 1982 more specific information on subsidies in the field of agriculture was furnished in its notification pursuant to Article XVI:1. In the context of the ongoing revision of the inventory of non-tariff measures, the Finnish Government has now provided more recent information on the type of measures and the actual amount of subsidies in document L/5449/Add.6/Suppl.1 dated 29 April 1983.

DOCUMENTATION CONCERNANT L'AGRICULTURE
CATALOGUE DES MESURES NON TARIFAIRES

Mesures et mécanismes qui influent sur les exportations

FINLANDE

Note du secrétariat

Un état détaillé des mesures et des mécanismes qui influent sur les exportations finlandaises de certains produits agricoles avait été distribué à l'origine dans le document MTN/3E/DOC/5/Add.6 en date du 22 juillet 1974. Par la suite, des renseignements plus précis sur les subventions dans le domaine de l'agriculture ont été communiqués sous forme de notifications au titre de l'article XVI:1 et reproduits dans les documents L/4763/Add.2 du 3 avril 1979 et L/5102/Add.3/Suppl.1 du 29 avril 1982. Dans le contexte de la revision du catalogue des mesures non tarifaires qui se poursuit actuellement, le gouvernement finlandais a maintenant communiqué au secrétariat des renseignements récents sur le type de mesures prises et le montant effectif des subventions, qui font l'objet du document L/5449/Add.6/Suppl.1 en date du 29 avril 1983.